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Abstract (en)
[origin: US2016111841A1] The invention relates to crimping pliers (1). The crimping pliers comprise a spring element (7) which is located in the
force flow between hand levers (3, 5) and dies (12). The spring element (7) builds a force-displacement-compensation element (8) which provides
the option to be able to crimp workpieces with different cross-sectional areas with the crimping pliers (1). According to the invention, the spring
element (7) which builds the force-displacement-compensation element (8) is built in the region of the pliers head (4) of the crimping pliers (1).
Preferably, the spring element (7) is a spring in the shape of an arc of a circle or a spiral spring (44) which extends in circumferential direction
around the die axis (13).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Presszange (1). Die Presszange verfügt über ein Federelement, welches in den Kraftfluss zwischen Handhebeln (3, 5)
und Gesenken (12) angeordnet ist. Das Federelement (7) bildet ein Kraft-Weg-Ausgleichselement (8), welches ermöglicht, dass mit der Presszange
(1) Werkstücke mit unterschiedlichen Querschnittsflächen verpresst werden können. Erfindungsgemäß ist das Federelement (7), welches das Kraft-
Weg-Ausgleichselement (8) bildet, im Bereich des Zangenkopfes (4) der Presszange (1) ausgebildet. Vorzugsweise ist das Federelement (7) eine
Kreisbogenfeder oder Spiralfeder (44), welche sich in Umfangsrichtung um die Gesenkachse (13) erstreckt.
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